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Hei
Da har jeg fått tilbakemelding fra Stjørnagruppa og rettet navnet deres inne i prosjektplanen, samt føyd
dem til et par steder.
 
Representanten for Stjørnagruppa blir Geir Ole Gjølgali og jeg har skrevet Harals Sommerseth som
ildsjelgruppens rep og Harald Fagervold som kommunens rep  .( Regner med at det er avklart med dem det
bør avklares med ?)
Jeg har  ikke  mail til Sommerseth - derfor får han ikke denne planen.
 
Jeg har også flyttet på et avsnitt i "Bakgrunnen for prosjektet" slik at museet i Betania ikke fremstår som
hovedprosjekt - men at det blir en digitalisering av Sandøys liv og virke som blir hovedprosjektet og at
den didaktiske biten og museumsprosjektet kan avledes ut i fra det ferdige prosjektet. Verken
Stjørnagruppa eller Rissa kunstforening ønsker at det skal brukes tid og ressurser på "ombygging og
tilrettelegging" av Betania - men er positive til at et ferdig "digitalt museums produkt" selvfølgelig kan
fremvises hvor som helst. 
 
Håper det ser greit ut. 
 
Hilsen Lena Hasselvold
 


